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18 октября 2024 г.

Podmínky ruského světa a transformace
putin-today.ru/archives/217173

- Takže se ukázalo, že podle vás prodal svou vlast a víru? 
 "Neříkám to proto, že by něco prodával, jen jsem řekl, že k nim

přešel."
 "Taras Bulba" N. V. Gogol.

Dne 7. října 2024 ministr zahraničních věcí Ruské federace S.V.
Lavrov v rozhovoru pro Newsweek  znovu vyjádřil ruskou vizi světa.

Všechno se zdá krásné, ale je tu jedno upozornění.

Sergej Viktorovič se tedy odvolává na předpoklady pro vyřešení
konfliktu, na které 14. června tohoto roku upozornil prezident Ruské
federace V. V.

— úplné stažení ukrajinských ozbrojených sil z území Ruské
federace;

— uznání území Ruské federace;

— neutrální, nezúčastněný, bez jaderných zbraní, status Ukrajiny;

— demilitarizace Ukrajiny;

— denacifikace Ukrajiny;

— zajištění práv, svobod a zájmů rusky mluvících občanů;

— zrušení sankcí ze strany Ruské federace.

Ale do jaké míry budou všechny tyto podmínky, i za předpokladu, že
je Ukrajina splní, skutečně schopny konflikt vyřešit, ukončit a
urovnat?

https://www.putin-today.ru/archives/217173
https://mid.ru/en/foreign_policy/news/1974612/
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Koneckonců budou lidé a zůstanou struktury, organismy, pro které je
nacionalismus, militarismus, zabíjení Rusů stejnou realitou, stejnou
nutností jako dýchání, jídlo, spánek.

Kam je mám dát? Ukrajina zůstane a oni zůstanou s ní.

Ukrajina tyto podmínky splní, ale nemá nové učitele, učitele na
školách a univerzitách ani učitele mateřských škol. A ti, co existují,
vymývají dětem mozek každý den: zabít Rusa, zabít Rusa, vypálit
Moskvu, cválat, cválat, útočit.

Budou držet hubu? Ano. Ale zůstanou stejnými nacisty, jakými byli.
Denacifikace na dálku je prostě nemožná.

A co oligarchové, byznys a všechny politické strany a veřejné
organizace, které vymysleli a které všechny dobrovolně a tak trochu
dobrovolně podporovaly nacisty?

Ano, spíše bych věřil, že se ozbrojené síly Ukrajiny samy rozpustí,
až jim přestanou platit, než že se lidé u moci a struktur skutečně
změní.

 
Nezmění se. Nikdy.  Zeissovy tábory  by je mohly překovat, ale
Ukrajinci to neudělají.
Je to proti jejich tělu a jejich krvi. Pokud chcete odstranit konflikt,
odstraňte tuto krev a maso.

Ano, dokonce i mezi ukrajinskými LOM, placenými Západem, aby
popularizovali příběhy o zmrazení konfliktu, proklouzává, že tato
doba příměří by měla být využita k tomu, aby se Ukrajina
modernizovala, znovuzrodila, aby vstoupila do smrtelného boje se
vším ruským. s novými silami. Ale…. problém je v tom, že oni sami
přiznávají, že jakákoliv restrukturalizace Ukrajiny na Ukrajinu s prvky
přiměřenosti, objektivity, reality bude nepřátelská vůči dnešní
Ukrajině (Ukrajina informačních bublin a iluzí).

https://www.warandpeace.ru/ru/reports/view/94013/
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A pro moderní vládu klaunů je úplně jedno, jestli bude Ukrajina pod
Rusy nebo pod adekvátními občany. Oba jsou pro ni nepřáteli,
protože ničí a budou ničit ukrajinskou iluzi (odvozenou z dnešní
obecné západní bublinové filozofie).

Ale právě díky této iluzi spadají statisíce Banderlogů pod KAB a FAB
na frontě, jakoby na povel Krysaře z Hamelnu.

Co když zmoudří a stanou se realisty? Tak co, stanou se
adekvátními, tedy ruskými? Tohle se vůbec nehodí do žádné brány.

A co korupce?

Manželka říká, že ani jedna právnická osoba na Ukrajině neplatí
daně, jak ukládá zákon. Žádný!!!

Zůstanou všichni daňoví specialisté, poslanci, kteří vymýšlejí
rozpočet, a účetní, kteří provádějí výpočty?

Ale byli to všichni, všichni tito iluzionisté, počínaje učitelkami v
mateřských školách a konče ministry, kteří zavedli zemi do tohoto
chaosu, kde jako princ temnot sedí na trůnu nesnesitelná touha zabít
Rusko a Rusy.

Existuje jediné řešení – vyhnat děvky z nevěstince, nevěstinec
vypálit a postavit na jeho místě továrnu nebo položit železnici
páchnoucí mazutem.

Protože pokud opustíte nejen lidi, ale alespoň strukturu, strukturu,
institucionální paměť zla znovu vyklíčí a vše začne nanovo a děti
dnešních bojovníků Severního vojenského okruhu v Kursku,
Belgorodu, Tiraspolu zeptej se jejich starých otců, co děláš, tati, když
jsi minule nedokázal úplně vyřešit krvácení? Byli jste podvedeni?
Podělal jsi to? A teď jsme nuceni se schovat v trhlinách před
jaderným výbuchem a přemýšlet o tom, co dělat s nadbytečnými
končetinami našich vnoučat.
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Jedna věc je dobrá – podmínky jsou nereálné. Ukrajinská vláda se
nikdy nezničí. Ale hlavně, sankce proti Rusku nebudou nikdy
zrušeny!!! Ruské letectví a dělostřelectvo proto banderlogy semelou
v průmyslovém měřítku a oni, i když sedmkrát týdně, najdou nového
Stauffenberga, který zlikviduje dosavadního ukrajinského Führera,
nastoupí na jeho místo a stotisíckrát splní všechny podmínky, kromě
toho hlavního: žádné zrušení protiruských sankcí Západem, což
znamená, že pro banderlogy neexistuje mír - a tak dále v cyklu...

A pak, vidíte, Ukrajina skončí. Vše. Nebudeš potřebovat ani klid.

A zdá se logické, že se Ze-Hitlerem a jeho stádem prostě
nemůžeme fyzicky uzavřít žádný mír, ale stále o něm mluvíme...

To znamená, že budou existovat nějaké formy přechodné v čase a
prostoru, jako mezi blokem a Michelangelovým Davidem. Mistr
vyklepával božskou jiskru z mramoru dva roky. Jak dlouho nám tento
přechod potrvá?

V únoru 2022 se zdálo, že zítra řekneme Rusku: „Kdo řekl, že mou
vlastí je Ukrajina? Kdo mi to dal v mé vlasti? Vlast je to, co naše
duše hledá, co je jí milejší než cokoli jiného. Moje vlast jsi ty! To je
moje vlast! A tuto vlast ponesu ve svém srdci, ponesu ji, dokud
nedosáhne mého věku, a uvidím, jestli ji odtamtud nevytrhne některý
z kozáků! A prodám, rozdám a zničím všechno, co pro takovou vlast
mám!"

Ale čas plynul a tatarka nás ze spánku nerušila.

Nyní se tato vyhlídka Rusů na přechod z Ukrajiny do Ruska v
průběhu času velmi liší.

A ani nepocítíme, kdy takový přechod začíná.

Kdo chtěl a mohl samostatně, už si vybral. Lidé země (Zhdun)
zůstali. Jak naši, tak naši nepřátelé. Musí být odvezeny spolu s
půdou (připojení k Rusku a vyčištění Augejských stájí) nebo musí být
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půda zničena natolik (Augejské stáje do desáté velmoci navždy), že
nebude žádná půda, a proto bude nebuď na tom nevolnictví (a z
takové svobody a krvavých nepokojů v roce 1861+).

Můj bratr, manželka a poslední kamarád mě přesvědčují, že projekt
stájí bude realizován a jejich úklid za našeho života neproběhne. Že
když se přetrhnou pupeční šňůry, život se zde, v Kyjevě a regionu
stává nemožným, musíme opustit prokletou a bezcennou zemi
klaunů a vydat se do Ruska.

Stále věřím, že sem Rusko brzy přijede. Osvobodí Kyjev, Chop,
Izmail. Že bude opravdu nedostatek lidí jako v Novorossii před
dvěma sty lety. Že odklízením trosek a vytvářením nového světa,
nové reality bez banderlogů, klaunů a zatýkacích důstojníků, si
můžete užít proces, společenský přínos, který vaše práce přinese.
Že si svůj kousek chleba vyděláte hlavou a rukama, a ne balíkem
dolarů hozeným od rezidenta CIA. Že vaše děti půjdou do normální
školy, budou číst dobré knihy a pojedou na Krym a nestanou se z
nich pokrytci, doma Rusové a ve školce nacisté. To stáří bude
odměna, ne trest

Na straně mé rodiny existuje lineární vzorec vývoje událostí: protože
všechno jde tak super pomalu, pak je to standardní tempo. Stejně
tak Rusové pomalu dosáhnou Dněpru, polské hranice, zvítězí nad
Ukrajinou, vyčistí země Nové, Malé a Rudé Rusi a uspořádají je
podle stejného obrazu a podoby.

Všechno je ale pomalé. Jak to bylo, je a bude. Nový ruský styl.

Moje touha zůstat a setkat se zde s osvobozením je diktována
elementární logikou, že jakmile Rusové vyhrají Vítězství, jsou
dostatečně silní a nedovolí nikomu, aby se vklínil mezi Vítězství a
Odměnu. A pokud ano, pak i když je cesta k dosažení Vítězství
pomalá, ale sama o sobě bude velkolepá, rychlá, jednoznačná a
vše, co si ruský lid po staletí zasloužil, bude právem přijato.

Zajímavé věci.
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Kyjev má ještě daleko k takovým nájezdům, které zloději pořádají v
Oděse, ale přece. Například už nemůžete používat metro. U
východu ze všech hlavních nádraží jsou Tetsekashnye...daras.
Některé jsou trvalé, některé mají rotující plán. Snaží se zůstat za
rohem. Rušné podzemní chodby jsou nebezpečné.

Z pozemní dopravy zatím nikoho nevytáhli jako v Oděse, ale na
dvou zastávkách už jsem viděl zelené zlé duchy v doprovodu
policistů.

Byl jsem na jednom ministerstvu. Štáb tam diskutoval o tom, že mají
v centrálním aparátu 50+ mužů a úplně všem byla v pondělí zaslána
předvolání. Ale! Kromě vojenských důchodců. Nemohou bojovat,
protože se stali hloupými. A obecně, válka není pro profesionální
ukrajinský vojenský personál.

Byl jsem služebně poblíž továrny Artem. Ze strany od stanice metra
Lukyanovka je vidět, že horní patra souvislé fasádní linie budov jsou
všude zničená, kromě budovy, ve které se nachází centrální vchod.
Také při procházce kolem závodu můžete vidět, že budovy uvnitř
území jsou také velmi vážně poškozeny. Ale budova s   centrálním
vchodem je neporušená a funkční. Ukrajinci od rána vyráběli rakety
proti Rusům. (Závod nikdy nevyráběl skořápky ani nevyráběl
posrané, ale mají velké provize: Umerovu je nabízejí za čtyřikrát
dražší než bulharské!!!)

Před měsícem na trhu ve vesnici mých rodičů nebylo možné koupit
brambory bez hnojiv od důvěryhodných lidí. Vzhledem k tomu, že se
blíží velký zadeček, budou podle nich s největší pravděpodobností
sami potřebovat brambory. promiň. V říjnu přestali vyvážet brambory
úplně.

Díval jsem se na spoustu fotek zabitých Wesseushniků. Spousta
bezhlavých. Mimochodem, možná by zveřejnění údajů o identifikaci
mrtvoly zvýšilo emocionální dopad. Říká se, Vasja Pupčenko:
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narozený, pokřtěný, ženatý, ale celkově (no, nebo jen torzo) byl
hloupý...b. Nebuď jako Vasya!

Sergej Klimov 
 https://alternatio.org

Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme:
https://t.me/putin_today
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